



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24145

School Self-evaluation (SSE) Surveys – Students' Part
校本自評問卷調查 – 學生部份

According to the Education Bureau's guidelines, schools are required to conduct self-evaluations periodically for continuous development. From March 28 to April 11, 2025, our school will arrange for students from S1 to S5 to complete two surveys related to this issue. The surveys include the Stakeholder Survey and the Assessment Program for Affective and Social Outcomes (3rd Version). The data collected from these surveys is essential for enhancing the quality of education at our school. Please remind your son or daughter to take the surveys seriously. Further details about the surveys will be provided in due course.

Should you have any enquiries, please contact Ms Cheung Suk Yee, the Vice-principal at 2497 7110.

根據教育局的指引，學校須定期進行自我評估以促進持續發展。於 2025 年 3 月 28 日至 4 月 11 日，本校將安排中一至中五級學生進行兩項相關的問卷調查，內容包括持份者問卷和情意及社交表現評估套件 (第三版)。收集到的問卷數據對提升本校的教育質素尤其重要，請提醒 貴子弟認真填寫問卷。同學將稍後收到有關問卷調查的詳細資料。

如有任何查詢，請與張淑儀副校長聯絡 (電話: 2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

25th March 2025 二零二五年三月二十五日

